
All Rights Reserved © Canadian University Music Society / Société de musique
des universités canadiennes, 2007

This document is protected by copyright law. Use of the services of Érudit
(including reproduction) is subject to its terms and conditions, which can be
viewed online.
https://apropos.erudit.org/en/users/policy-on-use/

This article is disseminated and preserved by Érudit.
Érudit is a non-profit inter-university consortium of the Université de Montréal,
Université Laval, and the Université du Québec à Montréal. Its mission is to
promote and disseminate research.
https://www.erudit.org/en/

Document generated on 04/10/2024 10:23 a.m.

Intersections
Canadian Journal of Music
Revue canadienne de musique

Addendum pour Intersections 27-1

Volume 27, Number 1, 2006

URI: https://id.erudit.org/iderudit/1013160ar
DOI: https://doi.org/10.7202/1013160ar

See table of contents

Publisher(s)
Canadian University Music Society / Société de musique des universités
canadiennes

ISSN
1911-0146 (print)
1918-512X (digital)

Explore this journal

Cite this document
(2006). Addendum pour Intersections 27-1. Intersections, 27(1), i–16.
https://doi.org/10.7202/1013160ar

https://apropos.erudit.org/en/users/policy-on-use/
https://www.erudit.org/en/
https://www.erudit.org/en/
https://www.erudit.org/en/journals/is/
https://id.erudit.org/iderudit/1013160ar
https://doi.org/10.7202/1013160ar
https://www.erudit.org/en/journals/is/2006-v27-n1-is0369/
https://www.erudit.org/en/journals/is/


Dear Subscribers and Readers: 

During the printing of Intersections volume 27, number 1, a technical problem arose with the 
quality of the reproduction in the majority of examples to the article by Russ Manitt, 
"Exploration morphologique et sémantique des leitmotive communs à Tristan und Isolde et 
aux Wesendonck-Lieder de Richard Wagner." To correct the situation, we have decided to 
insert in copies of the journal an Addendum, a new printing of all the musical examples to the 
article. We wish to express our profound regrets to the author and to our readers for the 
inconvenience this may cause. The source of the problem has been identified, and thus we are 
in a position to prevent its recurrence. 

Chers abonné(e)s, lecteurs et lectrices, 

Lors de l'impression du numéro 27/1 d'Intersections, un problème technique a affecté 
la qualité de reproduction de la majorité des exemples musicaux de l'article de Russ Manitt, 
« Exploration morphologique et sémantique des leitmotive communs à Tristan und Isolée et 
aux Wesendonck-Lieder de Richard Wagner ». Pour corriger la situation, nous avons décidé 
d'insérer dans les copies de la revue un Addendum offrant une nouvelle impression de bonite 
qualité de l'ensemble des exemples musicaux de cet article. Nous exprimons nos plus vils 
regrets à l'auteur et à tous nos lecteurs et lectrices pour les désagréments que cela pourrait leur 
causer, et nous tenons à les assurer que la source du problème a été identifiée, et que nous 
sommes donc en mesure de prévenir à l'avenir la répétition d'incidents de même nature. 

The editors/Les éditeurs 

François de Médicis 
Murray Dineen 



ADDENDUM POUR INTERSECTIONS 27-1 
E X P L O R A T I O N M O R P H O L O G I Q U E ET S É M A N T I Q U E D E S 

LEITMOTIVE C O M M U N S À TRISTAN UND ISOLDE ET A U X 

WESENDONCK-LIEDER DE RICHARD WAGNER 

Russ Manitt 
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